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Datum 1 oktober 2018 – van 19.00u tot 19.30 uur 

 

 

1. Verslag vergadering 10 september 2018. 

 

Het verslag van de vergadering van 10 september 2018 wordt goedgekeurd. 

 

2. Project gezinsarmoede (toelichting door Mathias Vaes, afdelingshoofd Sociale 

zaken). 

 

Mathias Vaes geeft toelichting bij de context van de projectoproep en het door Mechelen 

ingediende projectvoorstel. 

 

Indrani Muyldermans: Ik zie veel overlap met de ontwikkeling van de Eerstelijnszones en 

de Zorgraden. Hoe zien jullie dit daarin? 

 

Gert Eeraerts: Het is correct dat er momenteel heel wat speelt en dat dit zich aan het 

zetten is. Heel snel gaat dit niet en dat zal zeker zijn invloed hebben. Wij 



spelen daar een rol in, maar onder andere het CAW speelt daar ook een 

rol in. Die eerstelijnszones zijn ook zeer sterk getrokken vanuit de 

zorgactoren, eerder dan vanuit de welzijnsactoren. Het komt er allemaal 

op neer dat die actoren met elkaar moeten praten. Alleen zie ik hier veel 

praktisch werk, wat minder uit structuren is gedacht, op basis van 

signalen vanuit het terrein en ik hoop dat we hier op het terrein zaken 

kunnen neerzetten die vervolgens kunnen worden meegenomen. 

 

Indrani Muyldermans: Ik vind dit toch redelijk bedenkelijk, aangezien we toch zelf 

kunnen bepalen hoe we vorm geven aan de Zorgraden en we 

goede practices hebben vanuit bijvoorbeeld het GO-team. 

 

Indrani Muyldermans: Wat is het verschil met GO-team? 

 

Mathias Vaes: GO-team focust op gezinnen met kleine kinderen. Bij adolescenten 

en tieners is het complexer en neemt de jongere ook een 

zelfstandige rol in. 

 

Anke Anthoni: Je merkt bij adolescenten met risico op uitsluiting ook wel een 

groter actief netwerk, waarbij de sociale dienst niet wist dat de 

jongere het zo moeilijk had op school terwijl de jeugdwerker vooral 

gericht was op de jongere in kwestie en de leefsituatie van het 

gezin minder in beeld had. 

 

Indrani Muyldermans: Hoe verhoudt dit zich dan tot PROS? 

 

Anke Anthoni: PROS is zeker een sterk aanbod, maar met Aan Boord willen we 

vooral de kernfocus op de jongere en zijn/haar gezin te leggen en 

van daaruit inschatten welk ondersteuningsaanbod het meest is 

aangewezen, wat dus ook PROS kan zijn. Met dit willen we dus een 

gemeenschappelijk verhaal schrijven. 

 

Glenn Nason: Wanneer begint het project? 

 

Anke Anthoni: Het is eigenlijk al begonnen met de pilootfase. 

 

Glenn Nason: Ik vind het wel een heel vreemde schoolkeuze. 

 

Anke Anthoni: Het is natuurlijk net heel preventief bedoeld en het gaat om twee 

scholen die hebben aangegeven echt nood te hebben aan hulp. 
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